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Korfbalvereniging IJsselvogels 
 

 
Notulen van de Algemene Ledenvergadering, gehouden op woensdag 31 oktober 2018 om 20.00 
uur in het clubhuis "De Verlenging". 
 
 
Aanwezig: 40 leden, inclusief bestuur. Zie presentielijst, behorende bij deze notulen. 
Bericht van verhindering is ontvangen van: Leonie Heuvelman, Sandra Sinot, Glenn de Vries, Kirsten 
Plooster, Eva Haasbroek, Arno Priem, Melvin Kool, Marlinde Oosterhof en Laura van Nieuwkoop. 
 
 
 
1. Opening en welkom door de voorzitter 

De voorzitter, Andre van Grieken, opent de 56e algemene ledenvergadering en heet alle 
aanwezigen van harte welkom. De opkomst is bijzonder groot waarvoor ook dank wordt 
uitgesproken door de voorzitter. 
 

2. Notulen van de algemene ledenvergadering van 25 oktober 2017 
Er zijn geen op- of aanmerkingen zodat de notulen van de ledenvergadering worden 
vastgesteld. 

 
3. Ingekomen stukken-huishoudelijk reglement 

Geen ingekomen stukken. 
De door de KNKV nieuw vastgesteld peildata worden overgenomen en verwerkt in het 
huishoudelijk reglement. 

 
4. Financieel verslag 2017-2018 

Voorafgaand aan de presentatie vraagt Henk Jan Bos waarom de jaarcijfers op de site staan 
vermeld. Arie van der Vliet geeft aan op de hoogte te zijn en de cijfers dezelfde avond van de 
site te verwijderen. 
Arie van der Vliet geeft als penningmeester een toelichting op de verschillende onderdelen 
van de jaarrekening.  
 

5. Verslag kascontrole commissie en verkiezing commissieleden 
De kascontrolecommissie, bestaande uit Patrick v/d Ham en Marijn v/d Hoog, geeft een 
toelichting over haar bevindingen. 
Geadviseerd wordt de penningmeester te déchargeren aangezien door de 
kascontrolecommissie geen onregelmatigheden zijn gevonden in de jaarrekening 2017-2018. 
Verkiezing: Kascommissie bestaat volgend jaar uit Pieter Blonk en Marijn v/d Hoog. Rene 
Boere stelt zich beschikbaar als reserve lid. 

 
6. Vastelling Begroting 2018-2019 

Arie geeft gedetailleerd tekst en uitleg over de begroting van 2018-2019. Verschillende vragen 
worden gesteld en beantwoord tijdens de presentatie. 
Rene Boere vraagt naar het lager begrootte bedrag bij de baromzet. 
Arie van der Vliet geeft op bovenstaande vragen afdoende antwoord. 
Met algemene stemmen wordt de begroting  vastgesteld en wordt de penningmeester 
overeenkomstig het advies van de Kascontrolecommissie décharge verleend.  
Met algemene stemmen wordt de voorliggende begroting goedgekeurd. 
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7. Terugkoppeling commissies. 
 
 PRC: 

Namens deze commissie neemt Marco Slob de sheets door zoals die zijn opgenomen in de 
bijlage behorende bij deze notulen. Hij wijst op de teruglopende sponsorinkomsten en geeft 
aan dat de commissie verder is uitgebreid. Sponsor de Haan Rijkaart van Cappellen gaat 
verder als sponsor en niet meer als hoofdsponsor en Ad v/d Spek is, na jarenlange 
betrokkenheid, gestopt als sponsor. Nieuwjaarsreceptie staat op de agenda maar krijgt een 
andere opzet. Rabobank fietsttocht is een groot succes geweest waarbij een grotere 
opbrengst zeker tot de mogelijkheden behoort. Prioriteit van de PRC is het behouden van de 
huidige sponsoren. Sponsoren die stoppen geven meestal als reden op dat er te weining 
binding/betrokkenheid is bij de vereniging.  
Marco geeft uitleg ovder de opstart van de club van 50. 
Anita Vink vraagt aandacht voor het tanken bij Peut en de sponsorkliks. 
Erwin Tolhoek vraagt naar de sponsorborden langs het veld. Staat geagendeerd voor de 
eerstvolgende PRC vergadering. Circa 16 sponsorborden zullen moeten worden verwijderd. 
Katja Smitskamp vraagt naar de verdiensten van de sponsorkleding en vraagt aandacht voor 
de doorloopsnelheid van de kleding. 
   
 

 Commisie technische zaken: 
Katja Smitskamp neemt de sheets door zoals die zijn opgenomen in de bijlage behorende bij 
deze notulen. Tweede helft veld zijn er veel gesprekken geweest met diverse spelers wat veel 
tijd en energie heeft gekost. Opzet is gemaakt met de “train de trainers”, voor de selectieteams 
is bewust gekozen voor technische trainers.  
Barbara IJsselsteijn gaat de nieuwe leden en de ouders welkom heten namens IJsselvogels. 
Aandachtspunt is het wedstrijdsecretariaat waarbij wordt opgeemrkt door Kataja dat het 
topsport is om alle teams weer elke zaterdag compleet aan de start te krijgen. 
Dit jaar zijn er minder afzeggingen. Katja merkt opp dat de mensen steeds veeleisender 
worden en ook veel van elkaar vragen c.q. verwachten. 
Ineke Reichard vraagt of het verwachtingspatroon voor de spelers/sters die moeten invallen 
niet te hoog is. Soms wordt er vanuit gegaan dat je automatisch invalt als je reserve staat. 
Stefan Rijkaart van Cappellen vraagt of het mogelijk is om het eerste team en tweede team 
van een leeftijdsgroep samen te laten trainen.  
Katja geeft aan dat er behoefte is aan een “chef-toernooien”. 
Het samenstellen van de diverse jeugdteam met de daarbij behorende trainers  heeft de 
nodige aandacht gevraagd waarbij op dit moment er een positieve houding is in bijna alle 
geledingen. 
Trainingstijden zaal staan nu vermeld op de site waarbij het een hele puzzel was om elk team 
voldoende trainigsuren te geven. Helaas kunnen niet alle temas twee keer per week een 
voluur trainen. CTZzoekt nog een invaltrainer op de vrijdagavond voor de D2. 
 
Clubhuis commissie: 
Rob Reijm neemt de sheets door zoals die zijn opgenomen in de bijlage behorende bij deze 
notulen. Brenda Bleijenberg heeft aangegeven aan het eind van dit jaar te stoppen. 
Procedures moeten gemaakt worden voor de diverse diensten. Er zijn nog meer vrijwilligers 
nodig om alle bardiensten bezet te krijgen. Gerard v/d Berg stopt als eindverantwoordelijke. 
Het is een mogelijkheid om de bar-vrijwilligers tweemaal per seizoen in te plannen. 
 
Feest commissie: 
Dennis Kool neemt de sheets door zoals die zijn opgenomen in de bijlage behorende bij deze 
notulen. De feestcommissie is nu voor het derde jaar actief. Aantal leden zijn gestopt en er zijn 
ook al weer nieuwe mensen actief. Het is “super gezellig” in de feestcommissie. Maximaal 4 
feesten per jaar. Compliment wordt vasnuit de vergadering gemaakt voor de kinderfeesten. 
Stefan Rijkaart van Cappellen vraagt naar eventueel ander activiteiten zoals darten. Dennis 
geeft aan dat dit meer een activiteit is voor de activiteiten commissie. 
 
Vrijwilligers commissie: 
Stefan Rijkaart van Cappellen neemt de sheets door zoals die zijn opgenomen in de bijlage 
behorende bij deze notulen. 
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De commissie is niet veranwoordelijk voor het zoeken en vinden van de vrijwilliger maar wil 
meedenken en bewustwording creeren binnen de vereniging. Inzichtelijk maken wie wat wel 
doet en wie andere prioriteiten heeft. Beste manier om vrijwilligers te vragen is een 
persoonlijke  benadering. Discussie moet op gang komen betreffende een vrijwilligersbijdrage. 
 
G-commissie: 
Lieke Verstoep en Anouk de Jong nemen de sheets door zoals die zijn opgenomen in de 
bijlage behorende bij deze notulen. Er is weinig veranderd, spelersgroep is uitgebreid tot 18 
spelers waarbij 10 spelers ook deelnemen aan wedstrijden. Tijdens de trainingen zijn ewr 
voldoende trainers aanwezig  waarbij soms een gast-trainer de training verzorgd. Op zaterdag 
is de bezetting van vrijwilligers te laag en is versterking van harte welkom, 
 
Activiteiten commissie. 
Andre van Grieken geeft aan de hand van de sheets een uiteenzetting. Het is makkelijker om 
mensen op “projectbasis” te vinden. Victot Blanken gaat de dartavonden organiseren. 
Stefan Rijkaart van Cappellen geeft aan dat de avondvierdaagse een groot succes is waarbij 
het meelopen een fantastische ervaring. 
Wico Stolk vraagt of het goed is om de nieuwe vrijwilligers een cursus EHBO aan te bieden of 
eventueel andere cursussen. 
 
Vertrouwenscommissie. 
Geen meldingen vanuit deze commissie wat als positief wordt gezien. 
 

9 Terugkoppeling bestuur 
Andre van Grieken neemt de sheets door zoals opgenomen in de bijlage behorende bij deze 
notulen en beeindigd zijn presentatie met de opmerking dat het cruciaal is voor een vereniging 
om de juiste mensen op de juiste plaats te hebben. 

 
 
10. Voorstel bestuur: erelidmaatschap Wim Slingerland 

Vanuit het bestuur wordt het voorstel gedaan om Wim Slingerland te benoemen tot erelid van 
de vereniging vanwege zijn jarenlange, belangenloze inzet voor de vereniging Door middel 
van handopsteken vraagt de voorzitter de goedkeuring voor dit voorstel en de vergadering 
geeft met ruime meerderheid aan in te stemmen met dit voorstel. De voorzitter geeft aan dat 
dit betekend dat Wim Slingerland wordt vrijgesteld van contributie. 

 
11. Rondvraag 

Rob Reijm vraagt of het mogelijk is om iemand binnen een commissie ook te benoemen tot lid 
van verdienste. Andre geeft aan dat de commissie het desbetreffende lid dan ,moet 
voordragen aan het bestuur. 
Discussie ontstaat omtrent het bedanken van vrijwilligers, spelers die vertrekken of stoppen.  
Essentieel bij spelers/sters die stoppen is het bedanken en de hoop uitspreken dat ze weer 
terugkomen. 
Stefan Rijkaart van Capellen vraagt of er een “linking-pin” is vanuit het bestuur voor de KNKV. 
Andre geeft aan dat het bestuur een passieve houding aannneemt t.a.v. het KNKV. Contact 
met de gemeente en andere verenigingen is goed en constructief. 
Andre geeft een update t.a.v. de AVG. Formulieren zijna bijna klaar, leden worden 
aangeschreven. Distributie van de formulieren zal via de trainers/coaches gaan. Formulieren 
moeten, getekend, weer worden ingeleverd. Protocol staat ook vermeld op de site.  
Het 10-stappenplan van de KNKV wordt gevolgd.  
Erwin Tolhoek vraagt naar het weghalen van de winddoeken rond het veld gedurende de 
winterperiode. Dit zal worden doorgegeven aan ded clubhuiscommissie.  
Henk Jan Bos vraagt naar de situatie rondom de geluidshinder en lichtoverlast voor de 
omwonenden. Andre geeft aan in contact te zijn met de milieudienst. Op termijn zal er een 
geluidsmetign door IJsselvogels worden gedaan om zodoende een goed beeld te hebben. 
Standpunt is: Respecteer elkaar en blijf binnen de gestelde grenzen. 
 
 

12. Sluiting 
De voorzitter bedankt de aanwezigen voor hun komst en hun inbreng en sluit de vergadering. 
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Bijlagen bij deze notulen: 

1. Presentielijst 
2. Powerpointpresentatie ALV 2018 


